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Emne: Skolebestyrelsesmøde 
 

Mødedato 

18.4.2024 
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Mødelokale 2 

Mødetidspunkt 
kl. 
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21.00 

Deltagere  

Christina Olesen, Lars Schmidt, Maria Vad Jørgensen, Cecillie Ruston (på teams), Astrid 
Tobiassen, Ida Thyregod, Pia Jessen, Melissa Allermand, , Yves Hensen, Tage Jessien 
Jørgensen,  
 

Afbud: Ida, Pia 

 

Fraværende:  

 

 

Direkte telefonnr. 

75871200 

 
Dato 

18.04.2024 

Referent 

Yves Hensen 
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telefonnr. 

75 87 12 00 
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1. Godkendelse af referat fra den 6/2 2024 

Referat godkendes 
 

2. Meddelelser 
 

 
a. Elevsituationen: Tage beretter at der for nuværende vil komme 2 elever mere i 

kommende skoleår. Der er dog det forbehold at der dags dato er kommet yderligere 
7 elever på visitation til os. Skovagerskolens udgangspunkt er, at vi er presset på de 
fysiske rammer, og det må være et kommunalt anliggende, at specialtilbuddene i 
kommunen generelt er presset. Måske vi kan rumme lidt i indskolingen og måske på 
mellemtrinnet. Det er dog vigtigt at der er tale om gennemsnitselever der fx ikke 
kræver eget rum eller 1 til 1 indsatser.  

b. Personalesituationen: Der er ansat 2 ERFARNE pædagogiske medhjælpere. Tanken 
er med henblik på længere tids ansættelser end de unge vi normalt har.  
Karoline Ærø er på vej tilbage efter barsel. Fie kommer først tilbage tæt på årsskiftet. 
Kristina går på barsel ved indgangen til det nye skoleår. 
 

3. Status på næste skoleårs planlægning, klassesammensætning m.m. 
 

a. Til kommende skoleår kan det komme på tale med en pædagog og medhjælper 
ansættelse mere. Som det ser ud nu, ansættes der ikke yderligere lærer trods elev 
opgang. Dette da vi påtænker nogle af budgetreduktionerne hentes ved reduktion i 
undervisningstid og deraf færre lærertimer der skal læses.(se også punkt 4)  
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b. Kommende års indsatsområder vil blive planlagt af pædagogisk udvalg og PLC. 
Temaerne vil blive 

i. Opfølgning på trivselsmåling 
ii. Teamsamarbejde – herunder person profiler 
iii. Pædagogik: herunder mentalisering der i sin grundform handler om at se bag 

om både elevers, kollegers og egen adfærd. 
iv. Didaktik: den legende læring – vil sikkert indsats de næste 2 år. 

c. Christina spørger ind til trivslen for personalet. Her tænker hun blandt andet i 
besparelsesøjemed. Tage svarer at undersøgelsen er en anelse dårligere end den 
sidste. Der er enkelte overskrifter som TRIO MED skal dykke ned i. Det er for tidligt 
at konkludere noget inden TRIO MED har arbejdet med feltet. 

 
4. Budgetreduktion 

Tage præsenterer vedhæftede sparekatalog 
 
Spørgsmål til om man kunne gøre det med en time forkortelse på en dag? Vi tror ikke det 
ville kunne komme igennem, da det ville kunne give en afledt udgift andre steder i kommunen 
(fx bosteder). 
Kunne man overveje om den daglige tidsbesparelse på 10 min. kunne ligge med 5 min 
morgen og eftermiddag fremfor 10 min hver eftermiddag? Det tages med i de videre 
overvejelser. 
 
Kommentarer:  
Forældre udtrykker om det er nødvendigt at sløjfe pæd. døgn, da det er væsentligt for både 
faglighed og sammenhængskraft. Det aftales at vi ser tiden an i forhold til den økonomiske 
udvikling og vurderer om der kunne være råd om et år. 
 
Der udtrykkes fuld opbakning til sparekatalog 
 

5. Evt. 
a. Kunne vi lade os inspirere af Bredagerskolens måde at få støtte til selvoprettet 

forening (Støt legen).  Punktet tages op på kommende møde. 
b. Kort snak om hvordan byggeriet skrider frem. Seneste plan siger at byggeriet er klar 

til skolestart. 
 

 
 


